

## **Launch of NTU Alumni Association (Guangdong)**

The NTU Alumni Association (Guangdong) was the 7<sup>th</sup> alumni association to be launched in China, on 6 July 2008, by NTU President Dr Su Guaning and attended by other distinguished guests including Mr Anthony Teo, Secretary to the University; Mr Soon Min Yam, Director, AAO; Assoc Prof Wu Wei, Associate Dean, College of Humanities, Arts and Social Sciences; and Associate Prof Tan Kok Hui, Executive Director(Chinese Programmes), Nanyang Business School. A total of more than 400 alumni currently reside in Guangdong.

The association is headed by Nanyang University's Class of 1978 Arts graduate, Mr Yeo Suan Sai. Mr Yeo, who has strong sentiment towards the University, said: "The get-together tonight has provided us with a good opportunity to recollect the good old days and cherish the memory of our alma mater. We still care for the development of NTU."

## **庆祝南大广东校友会成立**

南大广东校友会于 2008 年 7 月 6 日在广州市正式成立，由此南大在中国的校友会数量达到了 8 个，这对华人来说是个吉利的数字。其他 5 个校友会分别在北京、重庆、湖北、山东和上海。

除大会主宾南大校长徐冠林博士之外，新加坡驻广州总领事洪齐全先生也出席了成立典礼，其他重要嘉宾还包括南大秘书长张顺才先生、南大校友事务处孙敏炎主任、南大文学院副院长吴伟副教授、南大南洋商学院中国项目处主任陈国辉副教授等。

作为一名“老南大”，南洋大学文学院 1978 年校友杨全才先生担任了广东校友会会长的职位，在会长的带领下以及所有校友会理事和校友们的大力支持协助下，校友会的成立典礼得以圆满举行。